

FONDATION
PEARSON POUR
L'ÉDUCATION

PEARSON
EDUCATIONAL
FOUNDATION

Golf Classic
2014
Classique de golf

17 Septembre 2014
Sept 17, 2014





Edu Edge believes that education improves lives. Edu Edge has built its corporate culture around its core values; ethics, integrity, service, accountability and live long learning.

A Canadian corporation that provides service in international education management, recruitment of students and international marketing helping educational institutions to reach their goals of increased student enrolment, global footprint, improved brand visibility and competitive advantage.

With best compliments to Pearson Educational Foundation

EduEdge.ca

*Merci
pour votre générosité*



metro



BMO  **Banque de Montréal**

**Many special thanks to....
Cette journée ne serait pas possible sans le soutien sans faille de.....**

Shawn Pellerin, Ala Azara, Jose Jacinto, and Robert Kiricsi— our BMO volunteers

Lindsay Place High School student volunteers

Julie Phenix, for beautiful invitation designs...

Ashley Daniel Foot for programme/raffle ticket design

Lisa Genest for translation

Matthew Arsenault for photography

*Thank you
for your generosity*

Merci aux donateurs pour notre tirage
Thank you to all our raffle donors

Vision

VOYAGES | TRAVEL

two airline tickets to anywhere that Air Canada flies in continental North America

TENAQUIP

www.tenaquip.com

Complete workshop set including
wet/dry vacuum



geomar

tcentric ergonomic chair

MAISON BIRKS

jewelled hoop earrings

xerox



Multifunction printer



Weekend golf game for 4

UGG

australia

se ce apparel

\$300 UGG gift card from
Se Ce Apparel

FULLER LANDAU

ADVISORY ASSIST TAX

2 Montreal Alouettes tickets

Buro

PLUS

Kobo touch



-4 tickets and 4 beer mugs
-2 tickets /2 mugs
-2 tickets/2 mugs



Golf bag



SANIVAC

Golf bag



FRANKLIN TEMPLETON INVESTMENTS

Golf bag

COMITÉ GOLF/ GOLF COMMITTEE

Antoinette Scarano | Présidente/Chairman

Education Services

Lester B. Pearson School Board

Barth Gillam | Executive Director, John Abbot College Foundation

Richard Meloche | Wealth Advisor/ Associate Portfolio Manager, ScotiaMcLeod

Jesse R. Steiner | Investment Advisor, TD Wealth

Barbara Vuk Freeston | Managing partner, Flora Nightingale Enr.

Susan Grand | Administrative Assistant, Pearson Educational Foundation

CONSEIL D'ADMINISTRATION/BOARD OF DIRECTORS

FONDATION PEARSON POUR L'EDUCATION/ PEARSON EDUCATIONAL FOUNDATION

Barbara Vuk Freeston | Présidente/President

Antoinette Scarano | Vice-présidente/Vice President

Lesley Pasquin | Secrétaire/Secretary

Richard Meloche | Trésorier/Treasurer

Nancy Battet

Nan Beaton

Michel Belleville

Suanne Stein Day

Maria De Wolfe

Ashley Daniel Foot

Cynthia Lemme

Rafat Noor Khan

Jesse R. Steiner

Denis Thivierge

Mot de bienvenue de la présidente

Je suis heureuse de vous accueillir au tournoi de golf de la Fondation Pearson pour l'éducation. Les élèves des écoles et des centres de la Commission scolaire Lester-B.-Pearson ont grandement bénéficié du travail de collecte de fonds de la Fondation, surtout en cette période de restrictions budgétaires.

Les fonds recueillis ont fourni le soutien nécessaire à de nombreux projets et activités, dont plusieurs auraient été impossibles à réaliser sans les recettes de ce tournoi de golf. Au nom de la commission scolaire, je remercie sincèrement nos supporteurs, nos partenaires de la communauté, notre personnel et notre conseil de leur participation.



I am pleased to welcome you to the Pearson Educational Foundation golf tournament. The students in the schools and centres of the Lester B. Pearson School Board have benefited tremendously from the fundraising efforts of the Foundation, especially during this time of shrinking budgets. Monies raised have provided support for a wide range of activities and projects, many of which would not have been possible without the assistance provided through the proceeds of this golf tournament. On behalf of board, I extend a most sincere thanks to our supporters, our community partners, our staff, and our council for their participation.

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'S. Day'.

Suanne Stein Day

Présidente de la Commission scolaire

Lester-B.-Pearson

Chairman, Lester B. Pearson School Board

Message from the Chairman

Projets des classes appuyés par la FPE



*Classroom projects
funded by PEF*



Message de la Présidente de le Classique de Golf

Je suis honorée d'avoir été choisie comme présidente, du Classique de Golf 2014 de la Fondation Pearson pour l' éducation. La Fondation a été créée pour aider à financer les programmes qui ne sont pas couverts par le Ministère de l'Éducation. Des programmes comme le Prix Margaret-Manson et le Camp Venture pour ne nommer que ceux-la, ne seraient pas possibles sans le soutien financier de la Fondation.

Ayant passé de nombreuses années à la commission scolaire et servant présentement à titre de vice-présidente de la Fondation, je sais par expérience que la Fondation est devenue un partenaire essentiel qui aide la commission scolaire à remplir sa mission et à assurer un excellent niveau d'éducation aux élèves qui nous sont confiés.

C'est donc pour moi une grande joie de voir le soutien de la communauté qui contribue à faire de ce gala une réussite, et qui justifie le dicton « " faut tout un village pour élever un enfant ».

Je vous remercie pour votre appui et je vous souhaite un très agréable tournoi.

Antoinette Scarano
Antoinette Scarano



I am honoured to have been chosen as the Chairperson for the 2014 Pearson Education Foundation Golf Classic. The Foundation was created to help fund programs that are not covered by the Ministère de l'Éducation. Programs such as the Margaret Manson Learning Award and Venture Camp to name a couple, could not be possible if it were not for the financial support provided by the Foundation.

Having spent numerous years at the school board and currently serving as the Foundation's Vice-President, I know from experience that the Foundation has become an essential partner in helping the school board fulfill its mission and assure the level of education to the students in our care.

So it brings me great joy to witness the support from the community that helps make this gala a success which lends credence to the saying "it takes a village to raise a child".

Thank you for your support and I hope you have a great tournament.

Message from the 2014 Golf Classic Chairperson

Message de la Fondation



Les membres et le conseil d'administration de la Fondation Pearson pour l'éducation vous remercient sincèrement d'avoir participé à le Classique de golf 2014 de la FPÉ et de contribuer à la réussite à l'école et dans la vie des élèves de la CSLBP.

En dix ans, l'aide apportée par la Fondation est devenue absolument essentielle. En raison des inquiétantes compressions budgétaires que le gouvernement impose actuellement au secteur de l'éducation publique, le soutien financier continu et de plus en plus grand qu'offrent les secteurs institutionnel et privé est encore plus important.

Nous ne pouvons laisser les programmes technologiques de pointe que nous avons mis sur pied devenir désuets, et nous ne pouvons non plus concevoir que cesse la distribution de lait et d'aliments à nos élèves défavorisés. Dans notre économie fondée sur le savoir, l'éducation accessible à tous les jeunes est le meilleur investissement que nous puissions faire. Merci.

The Pearson Educational Foundation Board and members extend our heartfelt thanks for your presence at the 2014 PEF Golf Classic and your support of success in school and life for the students of the LBPSB.

A decade ago the assistance of the Foundation was an expendable luxury; in recent years, a necessity. Faced with the current frightening governmental cuts to public education, the need for continued and ever greater financial assistance from you, the corporate and private sectors is yet more significant.

We cannot let the cutting-edge technology programs we have built become outdated, any more than we can conceive of cuts to food and milk for our disadvantaged students. In our knowledge-based economy, education for all our youth is the best investment anyone can make. Thank you.

Barbara Vuk Freeston

Présidente FPÉ/President PEF

Message from the Foundation

Hole Sponsors

Event Sponsor



edueedge

MARKET | CONNECT | OUTSOURCE

Closest to the Pin Sponsor

WU BUSINESS SOLUTIONS



CIMA
Partenaire de génie

Discovery
EDUCATION CANADA

LES ÉDITIONS
CEC
Une société de Québecor Média

DÉVELOPPEMENT ÉCONOMIQUE
West-Island
CLD de l'Ouest-de-l'Île
INFORMER • SOUTENIR • INVESTIR

Pearson Association of
PASA
School Administrators

Hole-in-one Sponsor



Silver Star
MONTREAL



Mercedes-Benz

Prize: 2 year lease- Mercedes -Benz CL



TENAQUIP
clubhouse
www.tenaquip.com




Héloïse Thibodeau
ARCHITECTE INC.



Lester B. Pearson
School Board

Commission scolaire
Lester-B.-Pearson

Québec 

Geoffrey Kelley

Député / MNA Jacques-Cartier
geoffrey.kelley@mce.gouv.qc.ca

Longest Drive Sponsor

xerox



PEARSON EDUCATIONAL FOUNDATION

Save the date for M i s t e r S c r o o g e .

T H O M A S R H Y M E S

A
Lester B.
Pearson
Christmas
Carol

N o v e m b e r 29, 2014 7:30 p m

L a k e s i d e A c a d e m y T h e a t r e

FONDATION
PEARSON POUR
L'ÉDUCATION
PEARSON
EDUCATIONAL
FOUNDATION